



Mötesgrupp
SRRS/Södra

Mötesort
Digitalt

Mötesdatum
2021-08-15

År/Mötesnr
2021/06

Närvarande

Jörgen Simonsson (vice ordförande), Katarina Grege (sekreterare), Denniz Jönsson (kassör), Felicia Bulkin (ledamot), Jenny Rylander (ledamot), Emma Mårtensson (ledamot), Helena Augzell (suppleant), Filip Ingebrigtsen (suppleant).

Anmält förhinder

Åsa Simonsson (suppleant) och Emmy Persson (suppleant).

§55.Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

- 55.1. *Val av protokollförare*
Katarina Grege utsågs till protokollförare vid dagens möte.
- 55.2. *Val av protokolljusterare*
Filip Ingebrigtsen utsågs att justera protokollet från dagens möte.
- 55.3. *Godkännande av dagordning*

§56.Föregående mötesprotokoll

Inget att rapportera.

§57.Rapport AU

Inga AU-beslut sedan föregående möte,

§58.Bordlagda ärenden

Inga bordlagda ärenden sedan föregående möte,

§59.Inkomna ärenden

Inga ärenden har inkommit sedan föregående möte.

§60.Ekonomiärenden

Inget att rapportera.

§61.Medlemsärenden

Inget att rapportera

§62.Aktiviteter

- 62.1. *Ny promenad i Jönköpingstrakten planeras att anordnas den 11 september. Felicia skall ta fram medlemmars mejladresser från medlemslistan, skicka till dem i närheten, så att dom blir uppmärksamma på att det börjar hända RR-aktiviteter i Jönköpingstrakten. Felicia kommer även att skicka en notis till RR-nytt.*
- 62.2. *Banrace i Tommarp den 12 september är planerad och anmälningar har börjat trilla in.*
- 62.3. *Katarina skicka en liten berättelse om viltspårskursen till RR-nytt.*

Justeras mötesordförande

Justeras protokolljusterare

Protokollförare

Jörgen Simonsson

Filip Ingebrigtsen

Katarina Grege



Mötesgrupp
SRRS/Södra

Mötesort
Digitalt

Mötesdatum
2021-08-15

År/Mötesnr
2021/06

Närvarande

Jörgen Simonsson (vice ordförande), Katarina Grege (sekreterare), Denniz Jönsson (kassör), Felicia Bulkin (ledamot), Jenny Rylander (ledamot), Emma Mårtensson (ledamot), Helena Augzell (suppleant), Filip Ingebrigtsen (suppleant).

Anmält förhinder

Åsa Simonsson (suppleant) och Emmy Persson (suppleant).

- 62.4. *Jörgen har pratat med Bassetklubben och dom är villiga att hålla viltspårsmästerskap till våren-22. Fortsättning följer..*
- 62.5. *Felicia pratar om ev viltspårstävling i Jönköpingstrakten till våren-22. Fortsättning följer..*
- 62.6. *Felicia föreslår ringträning och små utställningar framöver i Jönköpingstrakten. Fortsättning följer..*
- 62.7. *Styrelsen **beslutar** att Felicia skall skicka förfrågan till medlemmarna i Jönköpingstrakten vad dom är intresserade av att göra med sina hundar.*
- 62.8. *Utställningarna i landet har börjat rulla igång så smått nu efter pandemin.*

§63.Övriga ärenden

- 63.1. *Felicia och Filip har haft problem med leveransen av västarna som inte kommit på 3 månader. Dom skall fortsätta att tjata på företaget. Vi andra hade också problem att våra jackor och västar kom först utan tryck, så vi fick returnera dem för att sedan få rätt tillbaka.*
- 63.2. *Diskussion om hur ofta styrelsemedlemmarna har rätt att beställa jackor/västar tas upp. Styrelsen **beslutade** att är jacka eller väst utsliten och sönder, har man rätt att beställa en ny, samt om storleken är helt fel (missklädsamt), då sponsrar klubben med dessa.*
- 63.3. *Styrelsen **beslutar** att Jörgen tar upp med RR-central om vi kan ta bort Ulrika som ordförande på vår hemsida, då hon får mejl från allmänheten, trots att hon slutat i styrelsen.*
- 63.4. *Jörgen informerar om att det kommer att vara ett samverkansmöte i mitten av september, så vill vi att något skall tas upp där, bör vi mejla det till honom snarast.*

§64.Nästa styrelsemöt

Styrelsen **beslutade** att hålla nästa arbetsmöte den 26 september klockan 19.00 Digitalt.

§65.Mötets avslutande

Ordföranden tackade alla närvarande och avslutade mötet.

Justeras mötesordförande

Justeras protokolljusterare

Protokollförare

Jörgen Simonsson

Filip Ingebrigtsen

Katarina Grege